
Protokoll styrelsemöte POM 230913 

1. Mötets öppnande 

2. Val av justerare 

a. Alexandra justerar 

3. Ekonomifrågor 

a. Inkomst Knalleserien blev 1200 kr. 

b. Kommande utgifter är 4500 kr för de tre svenska cuperna. 

4. Kräftskiva och KM  

a. Info KM: singel. Tre matcher monrad och sedan 8 eller 16 till 

slutspel (övriga till tröstturnering) beroende på hur många som 

kommer till start. Alla matcher tidbegränsade till 30-40 minuter. 

Leffe är tävlingsledare. Spelstart kl 12 i Toarpsdal. Klubben står för 

smörgås, frukt, godis, kaffe/te under spelet. Dryck i övrigt tas med 

efter eget önskemål. 

b. Info kräftskiva: alla tar med egen dryck och kräftor efter eget 

önskemål. Klubben står för sallad, bröd och snacks. Förutom 

trevligt umgänge så vankas det lite underhållning. Självklart 

välkomnas spontana inslag som bidrar till den goda stämningen. 

Vill ngn fräscha till sig mellan spel och fest går det bra att knata 

upp till Thorells. 

5. Fyrlingen 2024 

a. Ett lag från Finland anmält. 

6. Svenska cupen dam, V55 och V65 

a. Dam: 7-8 oktober och troligtvis i Skövde. Biggan sonderar 

eventuellt boende om det skulle bli spel över två dagar. 



b. V55: Herman och Leffe har tagit ut preliminär trupp. Trolig 

spelplats Jönköping. 

c. V65: Herman och Leffe har tagit ut preliminär trupp. Trolig 

spelplats Jönköping. 

7. Vad ska vi använda hemsidan till? 

a. Anmäla intresse till seriespel, cuper, DM och SM 

b. Protokoll möten 

c. Presentera styrelsen och vilka som är klubbens representanter i 

olika sammanhang. 

d. Föreningsinfo. 

e. Medlemmarnas berättelser. 

f. Bilder från olika sammanhang. 

g. Info tävlingar. 

h. Klubbkläder. 

8. Övriga frågor 

a. Start träning inomhus: onsdag 27 september kl 18. Därefter rullar 

vi på med träningar onsdagar kl 18 och spelfria söndagar kl 15 med 

Söndagsligan. 

b. Spelare in och ut: Monica Rydell kommer till klubben. Än så länge 

ingen som anmält utflytt. 

c. Träningsserier: det finns möjlighet att anmäla sig till 

Göteborgsserien, det sker dock på medlemsnivå och inte i 

klubbens regi. Information under KM. Vi siktar även på att anmäla 

lag till BBA:s inomhusserie, Leffe informerar när det finns något att 

presentera. 

9. Nästa möte 



a. AW-möte 231028 om damerna inte tar sig till finalhelgen. 

Styrelsemöte kl 17 och övriga medlemmar välkomna från kl 18. 

10. Mötet avslutas 


